



## TECHNICAL DETAILS

**Model #:** 3E0780

**Electrical Ratings:** 15A, 120V, 60Hz, 1800W

**USB Output:** 24W Max

## WARNINGS

- ▶ Use indoors only and do not use near water.
- ▶ Do not plug any extension cord, power strip, wall tap, or multi-outlet adapter into your PowerBall24.
- ▶ Don't plug your PowerBall24 into anything but a grounded outlet.
- ▶ Do not plug things in that will exceed the electrical ratings (see "Technical Details").
- ▶ Don't use the PowerBall24 with a heater, generator, convection oven, conventional oven, microwave, sump pump, water-related device, life support device, medical device, or vehicle battery charger.
- ▶ Quit using your PowerBall24 if protected light is not on (see User Guide).
- ▶ Do not attempt to alter or repair.

## FCC STATEMENT

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

## WARRANTY

### Limited Lifetime Warranty

The Limited Lifetime Warranty of this product—360 Electrical PowerBall24 Charging Hub #3E0780 is subject to all of the conditions and exclusions contained in the articles below. This Limited Lifetime Warranty gives you, the original purchaser, specific legal rights along with additional rights that apply in certain states. This Limited Lifetime Warranty applies only to the enclosed 360 Electrical model. 360 Electrical warrants to the verified original purchaser of this 360 Electrical Power Strip for the life of this product that there will be no defects in craftsmanship, materials, assembly or design. Should there be any defects in any of the categories listed above 360 Electrical will, at its sole discretion, repair or replace the defective Power Strip at no cost to the original purchaser.

To make a claim, visit [360electrical.com](http://360electrical.com) and provide the required information or send claims to.

### SEND CLAIMS TO:

Attn: Claims Department  
360 Electrical, LLC  
1935 East Vine Street, Suite 360  
Salt Lake City, UT 84121

Or call 801-364-4900 for assistance in forwarding equipment, purchase receipts, 360 Electrical Surge Protector and how to proceed with the claim.

# PowerBall24™

## TECHNICAL DETAILS WARNINGS, AND WARRANTY



[360ELECTRICAL.COM](http://360ELECTRICAL.COM)



### CAUTION STATEMENT

- Not for use with ground-fault circuit-interruptor receptacles or receptacles with indicator lights or controls.
- To reduce the risk of fire or electrical shock, do not use this device with a receptacle in which the slot openings do not align with the blades.
- To reduce the risk of electric shock — use only indoors



CANICES-003(\*)/NMB-003(\*)

©2023, 360 Electrical, LLC

3E0780  
PKG0045R10323



**PowerBall24™**

**DÉTAILS TECHNIQUES,  
AVERTISSEMENTS ET GARANTIE**



360ELECTRICAL.COM



## DÉTAILS TECHNIQUES

**Modèle n°:** 3E0780

**Caractéristiques électriques:** 15A, 120V, 60Hz, 1800W

**Sortie USB:** 24W Max

## MISES EN GARDE

- ▶ Utiliser uniquement à l'intérieur et loin des points d'eau.
- ▶ Ne pas brancher de rallonge, de barre d'alimentation, d'adaptateur de courant mural ou d'adaptateur à sorties multiples dans le PowerBall24.
- ▶ Toujours brancher le PowerBall24 sur une prise mise à la terre.
- ▶ Ne pas brancher d'appareils dépassant les capacités électriques (cf. « Détails techniques »).
- ▶ Ne pas utiliser le PowerBall24 pour un radiateur, un générateur, un four à convection, un four à micro-ondes, une pompe de puisard, un appareil relié à l'eau, un appareil de maintien des fonctions vitales, un appareil médical ou un chargeur de batterie de véhicule.
- ▶ Cesser d'utiliser le PowerBall24 si le voyant de protection est éteint (cf. Guide de l'utilisateur).
- ▶ Ne pas tenter de modifier ou de réparer le parasurtenseur.

### AVERTISSEMENT

- Pour réduire le risque de choc électrique -Ne pas utiliser avec de défaut de terre récipients circuit interrupteur ou récipients avec voyants ou des contrôles.
- Ne pas utiliser cet appareil avec un réceptacle dans lequel les ouvertures de fente ne s'alignent pas sur les lames.
- Pour ne pas compromettre la protection contre le risque de choc électrique — utiliser à l'intérieur seulement

## DÉCLARATION CFC

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la CFC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) ce dispositif ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent provoquer un fonctionnement indésirable.

"Avertissement: Tout les changements ou les modifications dans cette unité qui n'auront pas été expressément approuvés par la partie responsable de la conformité pourrait annuler l'autorisation à de l'utilisateur d'utiliser l'équipement."

Note : Cet équipement a été testé et jugé conforme aux limites d'un dispositif numérique de classe B, conformément à la partie 15 des règles de la CFC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie radiofréquence et, si non installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences dans les communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet équipement provoque des interférences nuisibles à la réception radio ou de télévision, ce qui peut être déterminé en allumant et éteignant l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger l'interférence par une ou plusieurs des mesures suivantes:

- Réorientez ou déplacez l'antenne de réception.
- Augmentez la distance entre l'équipement et le récepteur.
- Branchez l'équipement dans une prise sur un circuit différent de celui sur lequel est branché le récepteur.
- Consultez le revendeur ou un technicien radio / TV expérimenté afin qu'il vous aide.

## GARANTIE

### GARANTIE LIMITÉE À VIE

La garantie à vie limitée de ce produit – 360 Electrical PowerBall24 Charging Hub #3E0780 est soumise à toutes les conditions et exclusions contenues dans les articles ci-dessous. La garantie limitée à vie vous donne, à vous l'acheteur d'origine, des droits légaux spécifiques ainsi que des droits supplémentaires applicables dans certains États (Provinces). Cette garantie à vie limitée ne s'applique qu'au barre d'alimentation Villa 360 Electrical, modèle n° 360310 inclus. 360 Electrical garantit à l'acheteur d'origine vérifié de ce barre d'alimentation 360 Electrical que, pendant la vie de ce produit, il n'y aura aucun défaut de façon, de matériaux, de montage ou de design. En cas de défaut dans l'une quelconque des catégories listées ci-dessus, 360 Electrical, à son gré, réparera ou remplacera le barre d'alimentation défectueux sans frais pour l'acheteur d'origine.

Pour faire une réclamation, visitez le site 360electrical.com en indiquant les renseignements requis, suivez les étapes décrites ci-dessous.

### ENVOYER LES RÉCLAMATIONS À :

360 Electrical, LLC  
1935 East Vine Street, Suite 360  
Salt Lake City, UT 84121  
Attn: Claims Department

Ou appeler le 801 364-4900 pour assistance dans l'envoi des reçus d'achat du matériel, limiteur de surtension 360 Electrical et comment procéder avec la réclamation.



©2023, 360 Electrical, LLC

CANICES-003(\*)/NMB-003(\*)